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………………………….   ……………………………. 

 Urban Fernquist tf ordföranden Margareta Lilliestråle vice ordföranden 

 

Närvarande 

Ledamöter:  Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

Urban Fernquist SRF  

 Margareta Lilliestråle FA 

   Birgitta Rehnby HSO/RMT 

 

Tjänstemän: avdelningschef  Anna-Lena Christensson Österberg 

 enhetschef  Leif Jarlebring 

    

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Meddelat frånvaro:  Agnetha Mbuyamba          RBU  

 Håkan Wiegandt enhetschef 

 

Inte meddelat frånvaro: Pia Nyström, Attention Stockholms stad 

   Åsa Borgström,  NHR  

  

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 15.00-

16.00.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Tf ordföranden Urban Fernquist öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Till övriga frågor anmäldes: Tillgänglighetsvandringen, anslagen tillgänglighets 

plan och kommande mötesdatum och tider. Dagordningen godkändes. 

 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 
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Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med tf ordföranden Urban Fernquist 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

 Protokollet skickas via mail för godkännande till protokolljusterarna den 1 juni 

och det undertecknas på nästkommande möte.  

 

§ 5. Föregående protokoll  

Godkändes, efter ord-justering av vitkäpp och att någon skulle kontrollera om det 

finns handikappanpassade toaletter i nya Åhlens på Östermalms torg. Punkt till  

balanslistan 

 

§ 6. Information om ärenden till kommande nämnd 

a) Anna-Lena informerade om T1:an som visar på ett resultat med budget i balans, 

men det ska jämföras med samma period tidigare år, då förvaltningen hade ett stort  

överskott, så innebär det en strikt budgethållning, men inga besparingskrav finns  

ännu.  

Anna-Lena informerade om att förvaltningen fått en skrivelse från Per-Ola 

Larsson som föreslagit att det ska anordnas en offentlig informationsdag/kväll och 

att handikapprådet deltar i beredning av denna dag. Punkt till balanslistan. 

Anna-Lena informerade vidare om att rådet ska utse ersättare för ordföranden och 

vice ordföranden. Beslut tog på mötet att, Urban Fernquist utses som ersättare för 

ordföranden Agnetha Mbuyamba och Brigitta Rehnby utses som ersättare för vice 

ordföranden Margareta Lilliestråle.  
 

§ 7. Information från familjeenheten, samt barn med funktionsnedsättning 

Leif informerade om handläggningen för barn som har assistans mindre än 20 

timmar. Leif sa också att information ges angående Lövaasmodellen, en modell 

som också används på AutismCenter. 

 

§ 8. Information från Stöd och serviceenheten 

Anna-Lena informerade om att det hållits informationsmöten med all personal den 

19 och 26 maj med anledning av upphandlingen av personlig assistans.  Beslut 

fattas av stadsdelsdirektören mellan den, 14-18 juni och avtalstecknande med ny 

entreprenör är inplanerat att ske mellan den 28 juni – 2 juli. Det kommer inte att 

finnas något kommunalt alternativ för brukarna att välja på.    

 

§ 9. Avstämning från balanslistan 

Frågor från balanslistan besvarades under §5 och §6. 

. 

§ 10. Övriga frågor. 

Rådet undrar hur förvaltningen och nämnden följer upp efter  

tillgänglighetsvandringen. 

Anna-Lena sa att förvaltningen återkommer med en åtgärdsplan. 
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Rådet frågade vidare om tillgänglighetsplan som sitter anslagen i receptionen 

Karlavägen 104.   

Det visade sig att Gatu-och fastighetskontorets tillgänglighetsprojkt anslagit detta. 

Kerstin Johnsson kontaktar dem bland annat för att rekvirera foldrar de hänvisar 

till samt för att bjuda en dem till ett möte under hösten. 

Rådet påpekade att de tycker det är anmärkningsvärt att Gatu- och 

fastighetskontoret inte samarbetar med stadsdelen.  

Höstens mötestider uppdaterades 

12/8 fr kl 14.30 

15/9 fr kl 15.00 

7/10 fr kl 15.00 

4/11 fr kl 15.00 

2/12 fr kl 15.00  

Rådet frågade också när presidiet bjuds in till ett möte 

Anna-Lena tar upp frågan med Göran Månsson. 

    

§ 14. Avslutning  

Vice ordföranden Urban Fernquist tackade och önskade alla närvarande en trevlig 

sommar och avslutade mötet kl 16.00. 


